
 

 
Møtereferat 

 

                                                          BJFF, styremøte nr.9 /2024 

 

Styremøte på Steiland 17.desember 2024 kl 19:00 

Tilstede: Brita Martinsen, Roy Steinar Hansen, Maren Andrea Rognså, Karin Moeng, Ove 

André Bunde, Ivar Omsted, Knut Eide  

 

Forfall: Sissel Motrøen, Fredrik Josefsen og William Markussen, Guro Sørli 

 

Sak 70/24                           Godkjenning av referat fra forrige møte 

Roy Steinar var også tilstede, rettes opp. Referat godkjent.  

 

Sak 71/24                           Innkommen post og aktuelle saker: 

- Plansamling Troms JFF utsatt til 17-19 januar, Ivar stiller fra Bardu JFF. 
 

- Kort fra møte med friluftsrådet om friluftslivets år: 
 

o MTF kan stille med midler til forskjellige aktiviteter, eks fiskesommer, 
ungdomssamling på Leina, leirdueskyting, Villmarksmessa, Steiland osv. 

o Bardu JFF ønsker fokus på ungdomsarbeid. Følges opp i nytt møte med MTF. 
Mulige aktiviteter er nasjonalt båldag på Steiland 18 januar (MTF kjøper ved fra 
BAPRO), Hele Norge fisker, friluftslivets uke aug 2025, skyting på leirduebanen 
med ungdomsskolen, introjakt mm. 
 

 
- Tidsplan frem mot årsmøtet 2025: 

o Innkalling med saksliste 18 feb 
o Frist innsending saker til årsmøtet 4 mars 
o Styremøte og endelig saksliste 11 mars 
o Årsmøte 18 mars kl 1900 kommunestyresalen 

 

 



Sak 72/24 Status økonomi 

 

Saldo pr 26/11:       

• Sparekonto                                                     625 500,- 

• Brukskonto                                                     875 128,- 

• Fond:                                                              344 220,- 

• Til forfall                                                       21 000,- 

• Utestående     23 000,- 

Forventer momskompensasjon på ca 50 000,- 

 

Sak 73/24                         Status fra utvalgene  

- Liten eller ingen aktivitet i utvalgene siste periode. 

 

- NNVM er i prosess med å fornye konseptet og videreutvikle messa. Mer om det i løpet av 

vinteren. 

Sak 74/24                         Forslag til reviderte vedtekter  

Forslaget godkjent av styret med noen få justeringer. 

 

Sak 75/24                         Utkast strategidokument 

Utkastet ferdigstilles med enkelte justeringer til neste styremøte. 

 

Sak 76/24         Budsjett 2025, større satsninger 

Styret gjennomgikk utkast til budsjett og det var enighet om de største satsningene. Utvalgene 

kommer med innspill til neste styremøte og forslag til budsjett ferdigstilles etter det. 

 

Sak 77/24                         Eventuelt 

 

Sak 78/24                       Neste styremøte  

- Neste styremøte blir tirsdag 14.jan 2025 

 

 

 

 

 

 


